



LEGACY BUSINESS STUDY

What is a legacy business?

Legacy businesses are stores that a community cherishes because of their:

- connection to history
- value to neighbourhood character
- role in the community's way of life

This study begins with a focus on legacy businesses in Chinatown specifically.

Why are we studying them?

You have told us that businesses are very important to Chinatown's character.

They are a key part of our daily lives, local economy, and experience of Chinatown.

Your feedback will help us begin to explore what a strategy to support legacy businesses might involve.

Share your thoughts

We want to know what you think defines a legacy business in Chinatown. There are many opportunities to learn about this topic and share your thoughts.

- **Community Forum:**
December 8, 5 - 7 pm
Dr. Sun Yat-Sen Classical Chinese Garden,
578 Carrall Street
- **Talk Vancouver online survey:**
December 8, 2017 to January 14, 2018
Visit vancouver.ca/legacy-business
- **Contact the planner:**
Helen Ma
helen.ma@vancouver.ca
604-873-7919



傳統及特色商店研究

什麼是傳統及特色商店？

傳統及特色商店是一個社區所珍視的商店，因為它們：

- 聯繫歷史
- 對社區特點有所貢獻
- 在社區生活方式中扮演著不可或缺的角色

本研究首先特別集中於溫哥華華埠的傳統及特色商店。

分享您的想法

我們想知道您認為什麼特質定義了華埠的傳統及特色商店。我們提供不同的途徑讓您了解這個話題以及分享您的想法。

為什麼要研究傳統及特色商店？

您已經告訴我們商店對於華埠的特色十分重要。

這些商店是我們的日常生活、本地經濟、以及華埠生活體驗中的重要部分。

您的意見將幫助我們開始探索支持傳統及特色商店的策略。

• 社區論壇：

12月8日，星期五，下午5點至7點
溫哥華華埠中山公園，卡路街578號

- 「Talk Vancouver」網上問卷調查
2017年12月8日至2018年1月14日，
請瀏覽 vancouver.ca/legacy-business

• 與規劃師聯繫：

馬凱盈
helen.ma@vancouver.ca
604-873-7919